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§ 14
Medborgarförslag gällande att ersätta bollplanen vid 
parken Sockerskålen med padelbana 
Svar på medborgarförslag
SÖD 2021/64

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget.

Sammanfattning av ärendet 
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag gällande 
att ersätta bollplanen vid parken Sockerskålen med padelbana. I 
förslaget beskrivs att bollplanen till största delen inte används. 
Planen har, enligt förslagsställaren, samma mått som en padelbana 
och skulle vid en ombyggnation komma till stor användning.

Stadsdelsförvaltningen anser att medborgarförslaget i grunden är ett 
positivt förslag då det skulle innebära en utveckling av 
spontanidrotten på Södermalm och därmed främja folkhälsan. 
Stadsdelsnämnden har med anledning av två liknande 
medborgarförslag, dnr SÖD 2019/754 och dnr SÖD 2020/270 med 
förslag att anlägga padelbanor på bollplanerna i Pålsundsparken och 
på Reimersholme, i samband med nämndsammanträdena 2019-11-
19 respektive 2020-08-27 beslutat att det är värdefullt att bevara de 
aktuella bollplanernas nuvarande funktion.

Stadsdelsförvaltningen anser att nämndens beslut även bör gälla för 
bollplanen vid lekplatsen Sockerskålen. Det är enligt förvaltningen 
värdefullt att planens mångfunktionella funktion bevaras vilket 
innebär att den kan användas för olika aktiviteter, inte bara för 
bollspel. Därutöver vill förvaltningen påtala att förslag om 
padelbanor bör ställas till idrottsnämnden eftersom padelbanor är att 
betrakta som idrottsanläggningar vilka ligger inom idrottsnämndens 
ansvar.

Förslag till beslut
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens.
 

Beslutsgång
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag.
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